
KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI 

HOOLEKOGU ISTUNGI PROTOKOLL nr 1-5/1/2024 

Kohtla-Järve 26.02.2024 

Algus: 18.00 

Lõpp: 19.40 

Esimees: Irina Skripko 

Sekretär: Ljudmila Kiir 

Võtsid osa: 15 liiget – Irina Skripko, Ljudmila Kiir, Kristina Vileyto, Tatjana Krutova, Žanna Erik, 
Darja Gorohhova, Anna Kljutsnik, Liia Vetrennikova, Karina Mjagkova, Aleksandra Moreva, 
Natalja Prants, Diana Krutova, Marija Kozlova, Olga Rõbatšenko, Alissa Linter 

Puudusid: 1 liige – Sergei Butšinski 

Kutsutud: Ljudmilla Latt – põhikooli direktor, Jelena Rodik – põhikooli õppealajuhataja, Valentina 
Kutuzova – põhikooli arendusjuht, Jelena Olkhova – põhikooli peakokk 

Külalised: Anna Mihhaltšuk, Natalia Bezzabotina. 

Kinnitatud päevakord: 

1. Tutvumine EV seadusandlusega hoolekogu töökorraldust puudutavates küsimustes.  
2. Tammiku Põhikooli hoolekogu esimehe valimised. 
3. TPK hoolekogu aseesimehe valimised. 
4. TPK hoolekogu sekretäri valimised. 
5. Hoolekogu esindaja valimised TPK konkursikomisjoni. 
6. Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli hoolekogu tööplaani koostamine 2024.aastaks. 
7. TPK põhimääruse muutmise arutamine ja arvamuse andmine.  
8. Õpilasega läbiviidava arenguvestluse korraldamise tingimuste ja korra arutamine ning 

arvamuse andmine.  
9. Eestikeelsele õppele üleminek. 
10. Hoolekogu ettepanek 2024/2025. õppeaastal põhikooli 2., 3. ja 5.–9. klassi õppekeele 

määramiseks. 
11. Kooli toitlustamine. 
12. Muu. 

 

1. Tutvumine EV seadusandlusega hoolekogu töökorraldust puudutavates küsimustes. 

TPK direktor Ljudmilla Latt tutvustas hoolekogu liikmetele EV seadusandlust. Kuulasime ära ja 
võtsime selle oma töö aluseks. Dokument on juurde lisatud. 

Otsustati: 

1.1.Saadud info võtta teadmiseks. 

 

2. Tammiku Põhikooli hoolekogu esimehe valimised (edaspidi TPK) 

Otsustati: 



2.1.Valida Tammiku Põhikooli hoolekogu esimeheks Irina Skripko. 

Hääletati: poolt – 14, vastu – 0, erapooletuid – 0. 

Irina Skripko taandas ennast hääletamisel. 

 

3. TPK hoolekogu aseesimehe valimised 

Otsustati: 

3.1.Valida Tammiku Põhikooli hoolekogu aseesimeheks Tatjana Krutova. 

Hääletati: poolt – 14, vastu – 0, erapooletuid – 0.  

Tatjana Krutova taandas ennast hääletamisel. 

 

4. TPK hoolekogu sekretäri valimised 

Otsustati: 

4.1.Valida Tammiku Põhikooli hoolekogu sekretäriks Ljudmila Kiir. 

Hääletati: poolt – 14, vastu – 0, erapooletuid – 0.  

Ljudmilla Kiir taandas ennast hääletamisel. 

 

5. TPK konkursikomisjoni hoolekogu esindaja valimised 

Otsustati: 

5.1.Valida Tammiku Põhikooli konkursikomisjoni liikmeks Alissa Linter. 

Hääletati: poolt – 14, vastu – 0, erapooletuid – 0.  

Alissa Linter taandas ennast hääletamisel. 

 

6. Kohtla-Järve Tammiku Põhikooli hoolekogu tööplaan 2024.aastaks. 

TPK direktor Ljudmilla Latt esitas hoolekogule arvamuse andmiseks kooli hoolekogu tööplaani, 
mis oli eelnevalt ka hoolekogule tutvumiseks saadetud. Plaanisse on viidud sisse punktid, mis on 
seotud kooli dokumentide muutmisega. Plaan on juurde lisatud. 

Otsustati: 

6.1.Kiita heaks esitatud tööplaani. 

Hääletati: poolt – 15, vastu – 0, erapooletuid – 0. 

 

7. TPK põhimääruse muutmise arutamine ja arvamuse andmine.  

TPK  arendusjuht Valentina Kutuzova tutvustas, miks on vajalik viia sisse uued muudatused TPK 
põhimäärusesse. 



1) Põhimäärus ajaliselt vana. 
2) Üleminek eestikeelsele õppele. 
3) Hindamine on muutunud. 
4) Raamatupidamise puudumine. 
5) Sõnalised väljendid on muutunud. 
6) Hädaolukorrad koolis – väljatöödeldud meetmed. 

Hoolekogu liikmed arutasid läbi kooli põhimääruse ja selle muudatusi. 

Küsimused puudusid. Kõik oli arusaadav. 

Otsustati: 

7.1.Kiita heaks uue kooli põhimääruse. 

Hääletati: poolt – 15, vastu – 0, erapooletuid – 0. 

 

8. Õpilasega läbiviidava arenguvestluse korraldamise tingimuste ja korra arutamine ning 
arvamuse andmine.  

TPK arendusjuht Valentina Kutuzova tutvustas, kuidas toimuvad arenguvestlused koolis. 

Kord koos kõikide lisadega oli eelnevalt hoolekogule tutvumiseks saadetud. Küsimused puudusid. 

Otsustati: 

8.1.Kiita heaks uue kooli arenguvestluste korra. 

Hääletati: poolt – 15, vastu – 0, erapooletuid – 0. 

 

9. Eestikeelsele õppele üleminek. 

TPK direktor Ljudmilla Latt tutvustas üleminekut ja sellega seonduvaid probleeme.  

21 õpetajat ei vasta nõuetele ja nad tuleb vallandada. 

Sõna võttis Irina Skripko, kes tegi ettepaneku kasutada vene õppekeelega klassides rohkem eesti 
keelseid termineid ja väljendeid. 

Otsustati: 

9.1.Saadud info võtta teadmiseks. 

 

10. Hoolekogu ettepanek 2024/2025. õppeaastal põhikooli 2., 3. ja 5.–9. klassi õppekeele 
määramiseks. 

Hoolekogu esimees Irina Skripko esitas hoolekogule ettepaneku 2024/2025. õppeaastal põhikooli 
2., 3. ja 5.–9. klassides jätkata tööd vene õppekeelega. Antud ettepaneku eesmärgiks on 
järkjärguline üleminek eestikeelsele õppele. 

Otsustati:  

10.1. Kinnitada ettepanek ning edastada see Kohtla-Järve Linnavolikogule loa andmiseks. 



Hääletati: poolt – 15, vastu – 0, erapooletud – 0. 
 

11. Kooli toitlustamine. 

Esines kooli peakokk Jelena Olkhova, kes tegi ettepaneku muuta toitlustamiseks vajalik summa. 
Ühe õpilase maksumus oleks 1.30 eutot. 

Otsustati:  

11.1. Saadud info võtta teadmiseks. Kinnitada peakokka ettepanek. Alates 01.märtsist ühe 
õpilase koolilõuna maksumus oleks 1.30 eutot. 

Hääletati: poolt – 15, vastu – 0, erapooletud – 0. 
 

12. Muu  
1. TPK direktor Ljudmilla Latt tutvustas uut projekti “Roheline kool”, millega kool liitus.  

Otsustati: 

12.1. Kiita heaks kooli liitmist „Rohelise kooli“ projektiga. 

Hääletati: poolt – 15, vastu – 0, erapooletuid – 0. 

2. Sõna võtsid külalised: Anna Mihhaltšuk, Natalia Bezzabotina, keda huvitasid õppetööga ja 
kodukorraga seotud küsimused.  

Direktor Ljudmilla Latt vastas A. Muhhaltšuk küsimusele (õpetajad pärast viimast tunni 
lõppu, saadavad õpilasi riidehoidu). 

 

 

Esimees        Protokollija 

Irina Skripko        Ljudmila Kiir 

/allkirjastatud digitaalselt/      /allkirjastatud digitaalselt/  

 


